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Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 (w tym  

2 członków w trybie zdalnym)  – lista obecności w załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

 Przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  
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3. Wnioski Komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej.  

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 

Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zaproponował, aby Rada Miejska zajęła się problemem komunikacyjnym na skrzyżowaniu 

ulicy Kościuszki i Alei Zwycięstwa oraz ulicy Gołdapskiej i ulicy Gdańskiej. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

odpowiedział, że najpierw należałoby wprowadzić ten temat do planu pracy komisji, 

sformułować wnioski i przedstawić Radzie Miejskiej referat w tej sprawie.  

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2021 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2021. 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Parkowej 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, co oznacza, że teren jest objęty pieczą konserwatorską. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że cały teren parku miejskiego jest objęty decyzją o wpisaniu do rejestru 

zabytków, czyli jest najbardziej chronionym zabytkiem.  

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała, co w związku z tym może powstać na tym terenie. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że zgodnie ze studium jest to teren usług i sportu. Jednym z planów jest 

utworzenie na tym terenie lodowiska.  

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy 

Parkowej. 

d) projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka” 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

e) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 14 

grudnia 2020 r.) 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 14 grudnia 2020 r.). 

f) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 20 

grudnia 2020 r.) 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 20 grudnia 2020 r.). 

g) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 28 

grudnia 2020 r.) 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 
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szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 28 grudnia 2020 r.). 

h) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Kijewie 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego 

w Kijewie. 

i) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w 

Gąskach 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 



8 

 

j) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Babkach Oleckich. 

k) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Judzikach 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w 

Judzikach. 
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l) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla 

poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do 

potwierdzenia spełniania kryteriów 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do 

przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby 

punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do 

potwierdzenia spełniania kryteriów. 

m) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia kryteriów branych pod 

uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do uzyskania za 

poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania 

tych kryteriów 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Olecko dla 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów możliwych do 

uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania tych kryteriów. 

n) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych. 

o) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

p) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
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szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Wspomniała, iż planowana 

jest autopoprawka w przedstawionym projekcie uchwały w związku z wprowadzeniem 

nowego zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole 

Podstawowej Nr 2 w Olecku” w kwocie 2.616.600,00 zł, w tym środki własne 2.116.600,00 zł 

i dofinansowanie w wysokości 500.000,00 zł na 2021 rok. Zwiększy się deficyt budżetu gminy 

do  9.094.404,91 zł oraz planowane będą przychody z obligacji w kwocie 12.794.404,91 zł. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że pod koniec zeszłego tygodnia została dostarczona umowa z Ministerstwa Sportu na 

przebudowę boiska. Na podstawie tego dokumentu można będzie wprowadzić zadanie do 

budżetu. Zgodnie z zapisami w umowie inwestycja powinna zakończyć się w 2021 roku. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała o wysokość kosztorysu na przebudowę boiska.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak  

odpowiedział, że kosztorys wynosi 2.616.600,00 zł. Zakres prac miałby obejmować 

przebudowę boiska, przebudowa schodów, skocznia w dal z rozbiegiem remont budynku 

sportowego, w którym miałyby być szatnie, prysznice, magazynek sportowy, pokój na 

nauczycieli wychowania fizycznego oraz wymiana ogrodzenia.   

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała jaka kwota jest przyznana z dofinansowania. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że 846.900,00 zł. Wypłata byłaby w dwóch transzach, w 2021 r. 500.000,00 

zł, a w 2022 r. 346.900,00 zł. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zwróciła uwagę, iż duży wkład własny będzie wymagany na realizację tego zadania. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że dopiero za 3 razem udało otrzymać się dofinansowanie na to zadanie. 

Przypomniał, iż boisko nie jest dopuszczone do użytku przez Powiatową Stację Sanitarno-

Epidemiologiczną w Olecku.  
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Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

dodała, że w obecnej chwili będzie ciężko pozyskać większe środki, gdyż wytyczne na 

wszelkie unijne środki będą dostępne dopiero w przyszłym roku.  

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, kto wpłacił darowiznę. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że firma MBK. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, na jakie usługi zostaną te środki rozdysponowane. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że według potrzeb. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zaproponował, aby zwrócić się do firmy PZU o pomoc finansową w realizacji przebudowy 

boiska.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że z tego, co się orientuję to programy oferowane przez firmę PZU 

skierowane są do stowarzyszeń i mieszkańców oraz mają formę konkursu.  

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

r) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2031 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031. 

s) projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 

na terenie Gminy Olecko 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części na terenie Gminy Olecko. 

t) projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (z dnia 5 

stycznia 2021 r.) 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

petycji według właściwości (z dnia 5 stycznia 2021 r.). 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

Spraw wniesionych nie było.  

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Wnioski Komisji. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz  

zapytała, czy prawdą jest, iż toczy się proces sądowy dotyczący utonięcia dziewczynki na 

plaży gminnej „Szyjka” w zeszłym roku. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że prowadzone jest postępowanie wyjaśniające przez policję i prokuraturę w 

Sejnach.  

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

poddała pod głosowanie wniosek, aby sezon letni został określony od 1 czerwca do 30 

września oraz aby zabezpieczyć odpowiednią ilość ratowników wodnych na kąpieliskach 

strzeżonych na plażach gminnych Szyjka i Skocznia. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała wniosek. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

poddała pod głosowanie wniosek, aby ustalić zapotrzebowanie na ratowników wodnych na 

sezon letni oraz zabezpieczyć środki w budżecie na wynagrodzenia dla ratowników oraz 

podjąć współpracę ze Starostwem Powiatowym w Olecku w celu zabezpieczenia 

zakwaterowania dla ratowników na czas letni. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że wszystkie samorządy zmagają się z niedoborem ratowników wodnych. Jednak 

nigdy nie doszło do takiej sytuacji, aby któraś z plaż gminnych została zamknięta w sezonie 

letnim z powodu braku ratowników. Zapytał się, czy komisja może podać źródło 

finansowania na podwyżki dla ratowników.  

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

odpowiedziała, że środki, które gmina miałaby przeznaczyć na powołanie Straży Miejskiej to 

lepiej przeznaczyć na bezpieczeństwo nad wodą i monitoring.   

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że nie były planowane wydatki w budżecie gminy na powołanie Straży 

Miejskiej w roku 2021. Pomysł powołania straży wynikł w trakcie dyskusji na posiedzeniu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Straż w swoich zadaniach miałaby np. pilnowanie 

porządku na posesjach, pilnowanie obowiązku odśnieżania chodnika, należącego do 

właściciela bądź zarządcy, przyległego bezpośrednio do posesji, prawidłowe parkowanie na 

terenie miasta, segregacja śmieci. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy Straż Miejska ma prawo wystawić mandat. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że tak. Powołanie Straży Miejskiej to wydatek rzędu 400.000,00-500.000,00 zł 

w skali roku.  

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zapytała co jest zawarte w kosztach szacunkowych. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że nie była przeprowadzana dogłębną analiza. Podana kwota została 

zaczerpnięta z zaplanowanych środków w budżecie w Gołdapi, w której funkcjonuje Straż 

Miejska. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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dodał, że ok. 90% zgłoszeń jakie wpływają do urzędu od mieszkańców to zadania, którymi 

mogłaby zająć się Straż Miejska. Obecnie zgłoszenia są przekazywane policji. 

Komisja podjęła dyskusję. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

poddała pod głosowanie wniosek, aby ustalić zapotrzebowanie na ratowników wodnych na 

sezon letni oraz zabezpieczyć środki w budżecie na wynagrodzenia dla ratowników oraz 

podjąć współpracę ze Starostwem Powiatowym w Olecku w celu zabezpieczenia 

zakwaterowania dla ratowników na czas letni. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała wniosek. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

wprowadzić do planu pracy komisji na miesiąc kwiecień temat dotyczący problemu 

komunikacyjnego na skrzyżowaniu ulicy Kościuszki i Alei Zwycięstwa oraz ulicy Gołdapskiej i 

ulicy Gdańskiej – spotkanie wyjazdowe. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała wniosek. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek aby, uczcić zmarłego ks. Stanisława Tabakę medalem „Zasłużony dla Olecka” 

oraz wystąpić o odznaczenie państwowe. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Janina Anuszkiewicz 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska  


